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SOZK.0022.57.2012 
 

Protokół Nr 57/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 25 maja 2012 r. 

 
W posiedzeniu Zarządu udział wzięli Członkowie Zarządu Powiatu, Skarbnik Powiatu Janusz 

Daszkiewicz, Sekretarz Powiatu Ireneusz Józefowski, zgodnie z listą obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 

Starosta otworzył posiedzenie Zarządu, powitał wszystkich obecnych i odczytał porządek 
obrad. Starosta zapytał czy do porządku obrad są uwagi. Uwag nie było.  

Zarząd jednogłośnie przyjął porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Starosta przeszedł do pierwszego punktu porządku obrad. 

 
Ad. 1 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Stanisława Staszica w Nowym Tomyślu. 

 

 Starosta zapytał czy są pytania do przedmiotowej uchwały. Pytań nie było. Starosta poddał 
uchwałę pod głosowanie.  
 Zarząd Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 101/ER/2012 w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 2 im. Stanisława Staszica w Nowym Tomyślu. 

 

Ad. 2 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Zbąszyniu. 

 
 Starosta zapytał czy są pytania do przedmiotowej uchwały. Pytań nie było. Starosta poddał 
uchwałę pod głosowanie.  
 Zarząd Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 102/ER/2012 w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 2 w Zbąszyniu. 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Gen. 

Dezyderego Chłapowskiego w Trzciance. 

 

 Starosta zapytał czy są pytania do przedmiotowej uchwały. Pytań nie było. Starosta poddał 
uchwałę pod głosowanie.  
 Zarząd Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 103/ER/2012 w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Gen. Dezyderego Chłapowskiego w 

Trzciance. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowotomyskiego na 2012 rok. 

 
 Starosta poprosił Skarbnika o zabranie głosu.  
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 Skarbnik – Proponujemy następujące zmiany: Zmniejszyć rezerwę ogólną o kwotę 254.000 zł 
i te środki przeznaczyć na remonty dróg powiatowych w kwocie 250.000 zł oraz koszty postępowania 
sądowego i prokuratorskiego w kwocie 4.000 zł. Otrzymaliśmy zawiadomienie od Wojewody o 
zwiększeniu decyzją Ministra Finansów planu dotacji celowej o kwotę 40.224 zł. Środki te 
przeznaczone są na realizację pomocy dla repatriantów. Zmiany dotyczące gospodarki mieszkaniowej 
to dostosowanie planu do potrzeb wynikających z realizacji budżetu. Chciałbym dodać, że koszty 
postępowania sądowego i prokuratorskiego są to koszty sądowe związane z windykacją. 
 Starosta zapytał czy są pytania do przedmiotowej uchwały. Pytań nie było. Starosta poddał 
uchwałę pod głosowanie.  
 Zarząd Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 104/FN/2012 w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Nowotomyskiego na 2012 rok. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych w Nowym Tomyślu o przyznanie 

nagrody „Człowieka Roku w Sporcie” w roku 2012. 

 

 Starosta odczytał wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych w Nowym Tomyślu o 
przyznanie nagrody „Człowieka Roku w Sporcie” w roku 2012.  
 Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o przyznaniu nagrody : „Człowiek roku w sporcie” dla 

Aleksandra Ziobro i przekazaniu na ten cel kwoty 2.000,00 zł. 

Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych w Nowym Tomyślu stanowi załącznik nr 3. 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się ze stanowiskiem Rady Gminy Kuślin w sprawie stanu bezpieczeństwa na drogach 

powiatowych w obrębie gminy Kuślin oraz prośbą Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek o podjęcie 

działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa sieci dróg powiatowych na terenie gminy 

Lwówek. 

 

 Zarząd zapoznał się ze stanowiskiem Rady Gminy Kuślin w sprawie stanu bezpieczeństwa na 
drogach powiatowych w obrębie gminy Kuślin oraz prośbą Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek o 
podjęcie działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa sieci dróg powiatowych na terenie gminy 
Lwówek.  
 Wicestarosta poinformował, że stosowna odpowiedź zostanie przygotowana przez 
kierownika Wydziału Dróg Powiatowych. Nie możemy całkowicie ograniczyć ruchu ciężarowego na 
tych drogach, ale możemy na przykład wprowadzić ograniczenia prędkości. Poza tym, w ramach 
środków finansowych, będzie naprawiane pobocze na drodze Lwówek-Opalenica. 
Kserokopia pisma wyrażająca stanowisko Rady Gminy Kuślin oraz prośbę Burmistrza M i G Lwówek 

stanowi załącznik nr 4. 

 
Ad. 7 

Prośba Zbąszyńskiego Stowarzyszenia Amazonek „STOKROTKA” o przedłużenie realizacji zadania 

publicznego pn. „Edukacja – szansą na zdrowy tryb życia i integrację osób niepełnosprawnych” do 

dnia 30 czerwca 2012 roku. 

 

 Starosta przedstawił prośbę Zbąszyńskiego Stowarzyszenia Amazonek „STOKROTKA” o 
przedłużenie realizacji zadania publicznego pn. „Edukacja – szansą na zdrowy tryb życia i integrację 
osób niepełnosprawnych” do dnia 30 czerwca 2012 roku. Starosta poinformował, że w takim 
przypadku wymagana jest zgoda Zarządu i zapytał kto jest za wyrażeniem zgody na przedłużenie 
terminu realizacji przedmiotowego zadania publicznego. 
 Zarząd jednogłośnie opowiedział się za wyrażeniem zgody na przedłużenie terminu 

realizacji zadania pn. „Edukacja – szansą na zdrowy tryb życia i integrację osób 

niepełnosprawnych” do dnia 30 czerwca 2012 roku. 
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Ad. 8 

Oferta realizacji zadania publicznego – Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu pn. 

„Aktywne propagowanie piłki nożnej wśród uczniów wiejskich szkół podstawowych”. Wniosek UKS 

„Korona” w Bukowcu na kwotę 1.200 zł, koszt całkowity – 2.400 zł. 

 

 Zarząd zapoznał się z ofertą UKS „Korona” w Bukowcu dotyczącą realizacji zadania 
publicznego – Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu pn. „Aktywne propagowanie 
piłki nożnej wśród uczniów wiejskich szkół podstawowych”. Koszt całkowity – 2.400 zł., wnioskowana 
kwota – 1.200 zł. Kserokopia oferty stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 W wyniku dyskusji Zarząd jednogłośnie zdecydował o przyznaniu UKS „Korona” w Bukowcu 
kwoty 1.200 zł na wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu.  

 

Ad. 9 

Wniosek NZOZ „Chirmed” S.C. w Nowym Tomyślu o wyrażenie zgody na wymianę starych okien i 

parapetów w wynajmowanych pomieszczeniach w budynku przy ul. Poznańskiej 30 w Nowym 

Tomyślu oraz prośba o odliczenie poniesionych kosztów z czynszu. 

 

 Starosta poprosił Sekretarza o przedstawienie wniosku. 
 Sekretarz - NZOZ „Chirmed” S.C. w Nowym Tomyślu złożył wniosek o wyrażenie zgody na 
wymianę starych okien i parapetów w wynajmowanych pomieszczeniach w budynku przy ul. 
Poznańskiej 30 w Nowym Tomyślu. NZOZ „Chirmed” zwrócił się również z prośbą o odliczenie 
poniesionych kosztów z czynszu. Do wymiany są 4 stare okna i parapety. Taka wymiana podnosi 
wartość naszego majątku dlatego uważam, że można przychylić się do tej prośby. 
 W wyniku dyskusji Zarząd pozytywnie ustosunkował się do prośby NZOZ „Chirmed” i 

wyraził zgodę na 50% comiesięczne umniejszenie czynszu do wysokości nakładów poniesionych w 

związku z przedmiotowym remontem pod warunkiem, że wydzierżawiający dokona odbioru 

przedmiotowych robót. 

Kserokopia wniosku stanowi  załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Sprawy bieżące – wniosek Dyrektora PCPR w Nowym Tomyślu dotyczący możliwości 

zagospodarowania wolnych pomieszczeń w budynku przy ulicy Poznańskiej 30 w Nowym Tomyślu. 

 
 Zarząd pozytywnie ustosunkował się do wniosku Dyrektora PCPR w Nowym Tomyślu 

dotyczącego możliwości zagospodarowania wolnych pomieszczeń w budynku przy ul. Poznańskiej 

30 w Nowym Tomyślu i jednogłośnie podjął decyzję o odstąpieniu od przetargu i przekazaniu 

przedmiotowych pomieszczeń naszej jednostce. 

 Starosta zapytał czy są jeszcze jakieś sprawy do rozpatrzenia? 
 Sekretarz – Ksiądz Marek z parafii Najświętszego Serca Pana Jezusa w Nowym Tomyślu 
przekazał zaproszenia na Parafialny Dzień Młodzieży i zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe lub 
fanty. Koszt zespołu, który ma uświetnić tą imprezę to 1.500 zł. 
  W wyniku dyskusji Zarząd jednogłośnie zdecydował o zaangażowaniu się w przedmiotowe 

przedsięwzięcie jako współorganizator i przekazaniu na organizację imprezy kwoty 1.000 zł. 

 
 Starosta zapytał czy są jeszcze jakieś tematy? Żadnych wniosków nie było. Po wyczerpaniu 
porządku obrad Starosta zakończył posiedzenie Zarządu. 

 
 
 

 

Protokolant: Ewa Bąbelek 


